
Protokół

z obrad Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady
Gminy Trąbki Wielkie.

z dnia  21 kwietnia 2017 roku

Rozpoczęcie obrad – godz. 12:00

Zakończenie obrad – godz. 12.50

Posiedzenie rozpoczęło się w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie.

Posiedzenie  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Ekonomicznej  Radny  Marian  Płotka.

W posiedzeniu uczestniczy: Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich oraz

Radny Adam Zarzycki.

Przewodniczący Komisji, na podstawie listy obecności poinformował, że brakuje Radnych:

Anny  Stosio  oraz  Jana  Selki.  Ustawowy  skład  Komisji  Ekonomicznej  i  Rozwoju

Gospodarczego  Rady Gminy wynosi 10 radnych. Listy obecności radnych stanowi załącznik

Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący komisji odczytał porządek posiedzenia:

1. Działalność Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 2016 roku;

/Referuje Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM  w Trąbkach Wielkich/

2. Analiza naliczania i egzekwowania opłaty adiacenckiej i planistycznej w 2016 roku;

3. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016r.

4. Zapoznanie się z treścią pisma mieszkańców wsi Pawłowa, Drzewiny z dnia 17 marca

2017r.  dot. pisma p. Zenona H. z dnia 15.02.2017r. w sprawie sporządzenia Miejscowego

Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla działki położonej w Pawłowie;

5. Rozpatrzenie pisma nr  WZP.GN.6840.8.2017 z dnia  10.04.2017r.  dotyczącego wniosku

Pana Jana L. w sprawie sprzedaży części działki gminnej położonej w Mierzeszynie;

6. Rozpatrzenie  pisma  nr  WZP.GN.6840.9.2017r.  dotyczącego  wniosku  Pana  Jacka  R.  w

sprawie sprzedaży części działki gminnej położonej w Mierzeszynie.  

Przewodniczący spytał, czy są uwagi do powyższego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono.

Poddał w/w porządek pod głosowanie.

W głosowaniu udział bierze 8 radnych.

Spytał, kto jest za przyjęciem powyższego porządku obrad.

Za – wszyscy obecni.
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Członkowie  Komisji  Ekonomicznej  i  Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy jednogłośnie

przyjęli porządek obrad.

Ad 1. Działalność Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 2016 roku;

/Referuje Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich/

Pan  Karol  Kozak  –  Kierownik  ZGKiM  w  Trąbkach  Wielkich -  przedstawił  Działalność

Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w  2016  roku-  prezentacja  stanowi

załącznik  Nr  2  do  protokołu.  W  trakcie  przedstawiania  powyższych  informacji  Radni

zadawali pytania, na które Pan Karol Kozak Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i

Mieszkaniowej na bieżąco udzielał odpowiedzi.

/Do posiedzenia dołączyła Radna Anna Stosio/

Ad 2.  Analiza  naliczania  i  egzekwowania  opłaty  adiacenckiej  i  planistycznej  w 2016

roku;

Przewodniczący Komisji odczytał  w/w informację.  Z  informacji  wynika,  że  na  dzień  31
grudnia 2016 roku Gmina wystawiła decyzje do zapłaty na łączną kwotę:

- opłaty adiacenckie – 444 709,80 zł.

- opłaty planistyczne – 13 227,52 zł.

- Zaległości z tytułu opłaty za opłatę adiacencką wynosi 135.386,52 zł.  (liczba podatników
zaległych: 187 osób)

- Zaległości z tytułu opłaty planistycznej wynosi 62.538,07 zł. (liczba podatników zaległych 7
osób)

Windykacja zaległości:

- Wystawione upomnienia: ogółem 83 szt. na kwotę 92.389,58 zł.

- Wystawione tytuły: ogółem 2 szt. na kwotę 27.186,87 zł.

Udzielone ulgi w sprawie spłat zobowiązań:

a)  odroczenia terminu płatności należności:

- opłaty adiacenckiej – 5 szt.

b) rozłożenia na raty należności:

- opłata adiacencka – 31 szt.

- opłata planistyczna – 1 szt.

Przewodniczący Komisji spytał, czy są pytania w powyższej kwestii.

Pytań nie zgłoszono.
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Ad 3. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016r.

Przewodniczący Komisji  –  zaproponował,  aby punkt  ten  omówić  na  posiedzeniu  komisji
wspólnej.

Członkowie komisji poparli powyższa propozycję.

Przewodniczący  Komisji odczytał  Uchwałę  nr  046/285/R/V/17  z  dnia  4  kwietnia  2017r.
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie wydanej opinii o sprawozdaniu z
wykonania budżetu Gminy Trąbki Wielkie za 2016r.

Z opinii wynika, że Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu
gminy za 2016r.

Ad 4.  Zapoznanie się z treścią pisma mieszkańców wsi Pawłowo, Drzewina z dnia 17
marca  2017r.  dot.  pisma  p.  Zenona  H.  z  dnia  15.02.2017r.  w  sprawie  sporządzenia
Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  dla  działki  położonej  w
Pawłowie;

Przewodniczący Komisji – odczytał powyższe pismo.

Członkowie komisji zapoznali się z treścią wyżej wymienionego pisma. Przypomniano, że
radni na ten temat już rozmawiali.  Decyzją komisji było,  aby nie uchwalać zmiany planu
zagospodarowania tego terenu.

Rad  ny Michał Studziński – poinformował, że odbyło się spotkanie w tej sprawie. Obecnych
było ok. 50 osób. Obecni mieszkańcy na tym spotkaniu wyraźnie dali znać wnioskodawcom,
że nie chcą tej inwestycji na naszym terenie.  

Ad 5.  Rozpatrzenie  pisma nr WZP.GN.6840.8.2017 z  dnia  10.04.2017  r.  dotyczącego
wniosku  Pana  Jana  L.  w  sprawie  sprzedaży  części  działki  gminnej  położonej  w
Mierzeszynie;

/Do posiedzenia dołączyła Pani Krystyna Pańków Inspektor ds. obrotu nieruchomościami/

Przewodniczący komisji oddał głos Pani Krystynie Pańków.

Pani Krystyna Pańków – poinformowała, że wniosek Pana Jana L. dotyczy działki położonej
w Mierzeszynie.  Wnioskodawca chciałby zakupić  część  działkę  o  powierzchni  0,5300 ha
będącą własnością Gminy. Stwierdziła, że z punktu widzenia ekonomicznego podjęcie w tej
kwestii pozytywnej decyzji będzie bardzo nieekonomiczne. Proponuje wystąpić o decyzję o
warunkach  zabudowy z  możliwością  wybudowania  4-ech  budynków  mieszkalnych,  teren
podzielić na 4-ry działki i sprzedać. Uważa, że pozostawienie tej działki na tym etapie nadal
w zasobach Gminy jest w pełni uzasadnione.

Członkowie  komisji  przychylają  się  do  propozycji  Pani  Krystyny  Pańków.  Negatywnie
opiniują wniosek.

Ad 6. Rozpatrzenie pisma nr WZP.GN.6840.9.2017r. dotyczącego wniosku Pana Jacka
R. w sprawie sprzedaży części działki gminnej położonej w Mierzeszynie.  

Pani  Krystyna  Pańków –  poinformowała,  że  jest  to  ta  sama  sytuacja  co  w  poprzednim
wniosku. Proponuje to samo rozwiązanie co w poprzednim wniosku.
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Członkowie  komisji  przychylają  się  do  propozycji  Pani  Krystyny  Pańków.  Negatywnie
opiniują wniosek.

Przewodniczący Komisji w wyniku wyczerpania porządku obrad podziękował wszystkim za
czynny udział i zamknął posiedzenie komisji.

  Protokolant: Przewodniczący KEiRG    

  K. Czyż M. Płotka
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